

tetapi jangan tua tertawa bila drebar-drebar, peon-peon.

kuli-kuli, mata-mata dan askar-askar tidak dapat bercakap

menulis dan membaca di dalam bahasa Melayu!

Saya percaya sebabnya anak Melayu terburu-buru menyuruh kuburkan sekolah-sekolah Melayu itu haruslah kerana oleh tersangat marahnya akan tindakan kerajaan tidak mengambil berat akan darjah pelajaran anak-anak Melayu sekarang. Mana kita tahu barangkali kerajaan telah menyiapkan satu sistem pelajaran yang baharu dan lebih tinggi daripada yang dikehendaki oleh anak Melayu itu.

Takkanlah pihak kerajaan British mempunyai dan terus menerus menggunakan dasar pecah belah dan mencampur adukkan taraf dan kedudukan bangsa Melayu melainkan kita dan setengah daripada masyarakat bangsa kita juga yang masih berpecah belah dan suka bercampur aduk. Bercampur aduk tentang pakaian, kelakuan, perasaan bahkan darah juga!

Berkenaan sukatan pelajaran di sekolah-sekolah Melayu tak usahlah hendak digesa-gesa benar pihak pejabat pelajaran. Penguasa kolej dan pejabat pelajaran memang lebih tahu hendak mengaturkan dan menghidangkan dan memilih mana makanan yang berfaedah untuk otak dan pengetahuan budak-budak. Bukan boleh pakai lantik atau memakai dasar “kalau dapat dapat, tak dapat boleh berhenti sekolah” dengan diberi pelajaran-pelajaran yang tidak layak dengan otak budak-budak. Tak usahkan hendak ditinggikan lagi sedangkan tingkat seperti yang ada sekarang pun banyak murid-murid tidak lulus di dalam peperiksaan. Lebih banyak ikut dasar pelajaran sebelum perang dahulu dengan ditambah bahasa Inggeris sebagai “menumpang” sehingga boleh meningkat ke darjah pertengahan (Inggeris). Manakala darjah pertengahan hingga ke Senior Cambridge patut telah dijalankan sekarang di kedua Maktab Perguruan Tanjung Malim dan Melaka- Sekianlah.

WASIAT YANG BERTAMBAH

Apabila seorang menyedikitkan makanannya nescaya penuhlah batinnya dengan nur-nur (maksud hadis riwayat al-Dilah)

* * *

Sesungguhnya Allah suka kepada lemah lembut dalam semua urusan. (Maksud hadis sahih riwayat Bukhārī).

* * *

Ada seorang bertanya kepada Rasulullah (SAW) darihal orang yang berperang kerana keberanian, berperang kerana mempertahankan (sesuatu) dan berperang kerana mahu kepujian -manakah daripada yang tersebut dikatakan berperang pada jalan Allah? Rasulullah bersabda: Barang siapa berperang supaya agama Allah jadi yang paling tinggi maka orang itulah pada jalan Allah.

(maksud hadis sahih riwayat Bukhārī dan Muslim).

Langganan di seluruh Malaya dan Indonesia

Tuan boleh sentiasa menentukan

** Potongan baharu dan sajak*

** Kain dan benang mutu tinggi*

** Upah yang berpatutan*

** Sepenuh-penuh puas hati*

Cheong Fatt Tukang Jahit

CHEONG FATT TAILOR

Di hadapan Islamic Restaurant dekat jalan Sultan

810 North Bridge Road, Singapura.

Telefon 23509.